
 
 

Zápis ze zasedání 

Rady pro vnitřní hodnocení 

dne 6. na 2023 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 

Místo jednání: Rektorát Masarykovy univerzity 

Sp. zn.: MU-IS/143849/2023/2056901/RMU 

 

Program: 

1. podstatné změny navazujících magisterských studijních programů Fakulty sociálních studií; 

2. záměr vzniku navazujícího magisterského studijního programu Ekonomicko-správní fakulty; 

3. záměr vzniku navazujících magisterských studijních programů Přírodovědecké fakulty; 

4. návrh prodloužení bakalářských a navazujících magisterských studijních programů 

Přírodovědecké fakulty; 

5. záměr vzniku bakalářských studijních programů Fakulty sportovních studií; 

6. zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností 

Masarykovy univerzity; 

7. reflexe hodnoticích schůzek; 

8. změny garantů studijních programů; 

9. různé. 

 

Úvod 

Místopředseda Rady pro vnitřní hodnocení MU (dále také jen „RVH“) prof. Rabušic přivítal přítomné 

členy RVH, představil program a zahájil jednání. Na úvod jednání rektor prof. Bareš připomněl, že 

v současné situaci se RVH musí zajímat také o ekonomické a personální zabezpečení studijních 

programů. Apeloval také na redukci počtu studijních programů, což přispěje nejen k přehlednosti 

studijní nabídky na MU, ale povede také ke snížení administrativní zátěže.  

1. Návrh podstatné změny navazujících magisterských studijních programů Fakulty sociálních 

studií 

Předkládaný návrh podstatné změny studijních programů reaguje na výstupy velkého vnitřního 

hodnocení a spočívá v úpravě podoby státní závěrečné zkoušky, přičemž dosavadní písemná část 

zkoušky bude nahrazena rozpravou nad obsahem předmětů profilujícího základu a základních 

teoretických předmětů profilujícího základu. Druhou částí státní závěrečné zkoušky je obhajoba 

diplomové práce. 
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I. Veřejná a sociální politika a lidské zdroje (N) 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 17 vnitřního předpisu Schvalování, řízení 

a hodnocení kvality studijních programů MU schvaluje návrh podstatné změny navazujícího 

magisterského studijního programu Veřejná a sociální politika a lidské zdroje předložený Fakultou 

sociálních studií MU, spočívající ve změně podoby státní závěrečné zkoušky. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 12 

Pro: 12 

Proti: 0  

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato.  

 

 

II. Sociální práce (N) 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 17 vnitřního předpisu Schvalování, řízení 

a hodnocení kvality studijních programů MU schvaluje návrh podstatné změny navazujícího 

magisterského studijního programu Sociální práce předložený Fakultou sociálních studií MU, 

spočívající ve změně podoby státní závěrečné zkoušky. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 12 

Pro: 12 

Proti: 0  

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato.  

 

 

2. Záměr vzniku navazujícího magisterského studijního programu Ekonomicko-správní fakulty 

 

III. Computational and Behavioural Approaches to Policy Design and Evaluation in Complex 

Economies (N) 

Děkan a navrhovaný garant prof. Špalek představil záměr vzniku navazujícího magisterského studijního 

programu ve spolupráci s dalšími třemi zahraničními univerzitami, zamýšleného jako joint-degree 

studijní program s ambicí žádat o finanční podporu v rámci evropského projektu Erasmus Mundus. 

Studijní program je zaměřen na využití matematicko-statistických, behaviorálních a experimentálních 
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metod v ekonomii. Na dotaz RVH děkan potvrdil, že fakulta má zájem o realizaci programu i v případě 

neúspěchu žádosti o financování prostřednictvím Erasmus Mundus.  

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 15 vnitřního předpisu Schvalování, řízení 

a hodnocení kvality studijních programů MU schvaluje záměr vzniku navazujícího magisterského 

studijního programu Computational and Behavioural Approaches to Policy Design and Evaluation in 

Complex Economies včetně návrhu panelu hodnotitelů, předložený Ekonomicko-správní fakultou MU. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 12 

Pro: 12 

Proti: 0  

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato.  

 

3. Záměr vzniku změny navazujících magisterských studijních programů Přírodovědecké 
fakulty 

 

Děkan prof. Kašparovský uvedl záměr vzniku dvou nových navazujících magisterských studijních 

programů, které by naplnily strategický záměr v oblasti internacionalizace a zvýšily tak atraktivitu 

fakulty pro uchazeče.  

IV. Biochemical and Cellular Technologies (N) 

Navrhovaný garant doc. Farka představil zamýšlený studijní program v anglickém jazyce, který by měl 

cílit především na zahraniční studenty, s uplatněním jak ve výzkumu, tak v praxi. Výhledově je v plánu 

také vytvoření bakalářského studijního programu. Rektor i členové RVH se pozastavili nad regionálním 

složením navrhovaného panelu hodnotitelů pro mezinárodní studijní program vyučovaný v anglickém 

jazyce a doporučili ambicióznější výběr hodnotitelů.  

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 15 vnitřního předpisu Schvalování, řízení 

a hodnocení kvality studijních programů MU schvaluje záměr vzniku navazujícího magisterského 

studijního programu Biochemical and Cellular Technologies včetně návrhu panelu hodnotitelů, 

předložený Přírodovědeckou fakultou MU. 

 

Současně Rada pro vnitřní hodnocení MU doporučuje garantovi studijního programu rozšířit panel 

hodnotitelů o zahraničního odborníka v daném nebo příbuzném oboru. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 12 

Pro: 11 

Proti: 0  
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Zdržel se: 1  

Usnesení bylo přijato.  

 

 

V. Mikroskopie (N) 

Navrhovaný garant doc. Mikulík uvedl zamýšlený profesní navazující magisterský studijní program 

v kontextu výroby špičkových přístrojů soustředěné v regionu, absolventi by pak našli uplatnění právě 

v těchto firmách. RVH upozornila na to, že Plán realizace Strategického záměru MU předpokládá vznik 

tohoto programu, avšak vyučovaného v anglickém jazyce. Členové a členky RVH se dále zabývali 

ekonomickou stránkou studijního programu, přičemž Brno jako celosvětové centrum elektronové 

mikroskopie je atraktivní pro nové studenty, a to i zahraniční, univerzita proto potřebuje takovýto 

program v anglickém jazyce. Diskutovala se také otázka praktické výuky v profesním studijním 

programu.    

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 15 vnitřního předpisu Schvalování, řízení 

a hodnocení kvality studijních programů MU schvaluje záměr vzniku navazujícího magisterského 

studijního programu Mikroskopie včetně návrhu panelu hodnotitelů, předložený Přírodovědeckou 

fakultou MU. 

 

Současně Rada pro vnitřní hodnocení MU konstatuje, že předložení záměru vzniku programu v českém 

jazyce nenaplňuje Strategický záměr MU a Plán realizace Strategického záměru MU. Rada pro vnitřní 

hodnocení MU proto doporučuje, aby jí byl co nejdříve předložen ke schválení záměr vzniku anglické 

jazykové varianty programu. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 12 

Pro: 11 

Proti: 0  

Zdržel se: 1  

Usnesení bylo přijato.  

 

 

4. Návrh prodloužení bakalářských a navazujících magisterských studijních programů 

Přírodovědecké fakulty 

 

Před projednáním tohoto bodu se do jednací místnosti dostavila Mgr. Antalová, v průběhu 

projednávání odešel rektor prof. Bareš. 

Místopředseda RVH prof. Rabušic, který byl zpravodajem prodloužení bakalářských i navazujících 

magisterských programů Geologie a Aplikovaná a environmentální geologie, poukázal na významnou 
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shodu jak obsahovou a personální, tak ve skladbě předmětů, a navrhl proto společné projednání 

návrhů prodloužení akreditace těchto studijních programů.  

Nejprve se debatovalo o bakalářských studijních programech Geologie a Aplikovaná a environmentální 

geologie. Zástupci fakulty představili koncepci geologických studijních programů a zdůraznili úspěch 

studijního plánu se specializací Management vodních zdrojů. V diskusi o vzájemné podobnosti 

jednooborových studijních plánů bakalářských studijních programů Geologie a Aplikovaná 

a environmentální geologie RVH poukázala na to, že nuance mezi programy jsou velmi malé a nečitelné 

pro uchazeče, navíc podobné programy soupeří o stejné uchazeče v rámci jednoho pracoviště. 

Vzhledem k relativně nízkému zájmu uchazečů se debata stočila i k možnosti lepší propagace tohoto 

oboru ve sloučeném bakalářském studijním programu s možností studijních plánů se specializací. RVH 

doporučila Přírodovědecké fakultě, aby po vzoru ostatních fakult zvážila sloučení studijních programů 

do větších celků. 

VI.Geologie (B) 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 18 vnitřního předpisu Schvalování, řízení a hodnocení 

kvality studijních programů MU vrací k přepracování návrh prodloužení bakalářského studijního 

programu Geologie předložený Přírodovědeckou fakultou MU, neboť tento studijní program s ohledem 

na duplicity ve výstupech z učení a struktuře studijních plánů ve srovnání s bakalářským studijním 

programem Aplikovaná a environmentální geologie není v souladu se strategií MU. 

 

Současně Rada pro vnitřní hodnocení MU doporučuje Přírodovědecké fakultě v souvislosti 

s předložením návrhu prodloužení, aby byly bakalářské studijní programy Geologie a Aplikovaná 

a environmentální geologie sloučeny do jednoho studijního programu. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 12 

Pro: 11 

Proti: 0  

Zdržel se: 1   

Usnesení bylo přijato.  

 

VII. Aplikovaná a environmentální geologie (B) 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 18 vnitřního předpisu Schvalování, řízení a hodnocení 

kvality studijních programů MU vrací k přepracování návrh prodloužení bakalářského studijního 

programu Aplikovaná a environmentální geologie předložený Přírodovědeckou fakultou MU, neboť 

tento studijní program s ohledem na duplicity ve výstupech z učení a struktuře studijních plánů ve 

srovnání s bakalářským studijním programem Geologie není v souladu se strategií MU. 
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Současně Rada pro vnitřní hodnocení MU doporučuje Přírodovědecké fakultě v souvislosti 

s předložením návrhu prodloužení, aby byly bakalářské studijní programy Geologie a Aplikovaná 

a environmentální geologie sloučeny do jednoho studijního programu. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 12 

Pro: 11 

Proti: 0  

Zdržel se: 1   

Usnesení bylo přijato.  

 

Po úvodním slovu zástupců fakulty k navazujícím magisterským studijním programům Geologie 

a Aplikovaná a environmentální geologie se členové RVH v diskusi zajímali o způsob přijímacího řízení 

do těchto navazujících magisterských programů, protože oba tyto programy evidují relativně nízký 

počet podaných přihlášek v poměru k přijatým uchazečům. RVH doporučila konkrétnější formulaci cílů 

studia a výstupů z učení (profilu absolventa) pro lepší rozlišení obou studijních programů.  

 

VIII. Geologie (N) 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 18 vnitřního předpisu Schvalování, řízení a hodnocení 

kvality studijních programů MU schvaluje návrh prodloužení navazujícího magisterského studijního 

programu Geologie předložený Přírodovědeckou fakultou MU o 10 let s počátkem od skončení doby 

stávajícího oprávnění uskutečňovat studijní program. 

 

Současně Rada pro vnitřní hodnocení MU ukládá Přírodovědecké fakultě MU přepracovat cíle a výstupy 

z učení navazujících magisterských studijních programů Geologie a Aplikovaná a environmentální 

geologie tak, aby rozdíly mezi nimi lépe vystihovaly rozdíly v náplni těchto studijních programů, a tento 

návrh podstatné změny studijního programu předložit Radě pro vnitřní hodnocení MU do konce roku 

2023. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 12 

Pro: 11 

Proti: 0  

Zdržel se: 1   

Usnesení bylo přijato.  

 

  



 
 
 

7 
 
 

IX. Aplikovaná a environmentální geologie (N) 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 18 vnitřního předpisu Schvalování, řízení a hodnocení 

kvality studijních programů MU schvaluje návrh prodloužení navazujícího magisterského studijního 

programu Aplikovaná a environmentální geologie předložený Přírodovědeckou fakultou MU o 10 let 

s počátkem od skončení doby stávajícího oprávnění uskutečňovat studijní program. 

 

Současně Rada pro vnitřní hodnocení MU ukládá Přírodovědecké fakultě MU přepracovat cíle a výstupy 

z učení navazujících magisterských studijních programů Geologie a Aplikovaná a environmentální 

geologie tak, aby rozdíly mezi nimi lépe vystihovaly rozdíly v náplni těchto studijních programů, a tento 

návrh podstatné změny studijního programu předložit Radě pro vnitřní hodnocení MU do konce roku 

2023. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 12 

Pro: 11 

Proti: 0  

Zdržel se: 1   

Usnesení bylo přijato.  

 

X. Geoenvironmentální rizika a sanace (N) 

Garantka doc. Geršlová představila návrh prodloužení oprávnění uskutečňovat studijní program, 

v němž byly zohledněny připomínky a návrhy vzešlé z velkého vnitřního hodnocení. Zpravodaj prof. 

Slaný vyzdvihl kvalitně připravený návrh s důrazem na kvalitní personální zabezpečení a uplatnění 

absolventů v praxi. Členové RVH se v diskusi zajímali o možnost praxe a také o výjezdy studentů  

do zahraniční v rámci programu Erasmus.  

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 18 vnitřního předpisu Schvalování, řízení a hodnocení 

kvality studijních programů MU schvaluje návrh prodloužení navazujícího magisterského studijního 

programu Geoenvironmentální rizika a sanace předložený Přírodovědeckou fakultou MU o 10 let 

s počátkem od skončení doby stávajícího oprávnění uskutečňovat studijní program. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 12 

Pro: 12 

Proti: 0  

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato.  
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XI. Ochrana přírody (N) 

Garant doc. Tichý uvedl návrh prodloužení oprávnění uskutečňovat studijní program s důrazem  

na aplikovaný výzkum. Zpravodajka Mgr. Antalová poukázala na nastavení studijního programu, kdy je 

pro studenty prakticky nemožné vycestovat do zahraničí bez nutnosti prodloužení studia. RVH se 

přiklání k podpoře výjezdů studentů do zahraničí. V kompetenci garanta je např. vytvoření koncepce 

uznávání předmětů studovaných v zahraničí. Diskutovala se také ekonomická udržitelnost studijního 

programu související s nízkým počtem absolventů za dobu uskutečňování studijního programu. 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 18 vnitřního předpisu Schvalování, řízení a hodnocení 

kvality studijních programů MU schvaluje návrh prodloužení navazujícího magisterského studijního 

programu Ochrana přírody předložený Přírodovědeckou fakultou MU o 10 let s počátkem od skončení 

doby stávajícího oprávnění uskutečňovat studijní program. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 12 

Pro: 12 

 

Proti: 0  

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato.  

  

 

5. Záměr vzniku bakalářských studijních programů Fakulty sportovních studií 

 

Před projednáním tohoto bodu se do jednací místnosti dostavil prof. Zemčík a odešla prof. Rozehnalová. 

Děkan dr. Cacek vysvětlil koncept restrukturalizace bakalářského studia na Fakultě sportovních studií 

v reakci na hodnocení ISAB se zaměřením na moderní přístupy v koncepci kurikula, inovativní formy 

výuky a internacionalizaci. RVH připomněla, že změny ve struktuře studia je potřeba přehledně 

komunikovat nejen uchazečům, ale také nynějším studujícím.  

 

XII.Management sportu (B) 

Navrhovaný garant dr. Racek uvedl záměr vzniku profesního studijního programu ve spolupráci 

s Ekonomicko-správní fakultou MU, který by měl připravit absolventy na práci v manažerských pozicích 

ve sportu. RVH se zajímala o zapojení prvků celoživotního vzdělávání do studijního programu a také  

o podobu závěrečné práce.  
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Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 15 vnitřního předpisu Schvalování, řízení a hodnocení 

kvality studijních programů MU schvaluje záměr vzniku bakalářského studijního programu 

Management sportu včetně návrhu panelu hodnotitelů, předložený Fakultou sportovních studií MU. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 12 

Pro: 12 

Proti: 0  

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato.  

 

XIII. Pohyb a zdraví (N) 

Navrhovaná garantka dr. Kapounková v zamýšleném profesním studijním programu uvažuje o dvou 

studijních plánech se specializací, jejichž absolventi získají odbornost v oblasti podpory zdraví. Dotazy 

RVH směřovaly ke spolupráci s Lékařskou či Přírodovědeckou fakultou i k zajištění praxe.  

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 15 vnitřního předpisu Schvalování, řízení 

a hodnocení kvality studijních programů MU schvaluje záměr vzniku bakalářského studijního programu 

Pohyb a zdraví včetně návrhu panelu hodnotitelů, předložený Fakultou sportovních studií MU. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 12 

Pro: 12 

Proti: 0  

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato.  

 

XIV. Trenérství (B) 

Navrhovaný garant dr. Hlinský koncipuje profesní studijní program se specializacemi vedoucí k přípravě 

odborníků kvalifikovaných k výkonu profese trenéra, resp. odborníka v oblasti poskytování 

tělovýchovných a sportovních služeb pro běžnou populaci, sportovce různé výkonnostní úrovně či 

bezpečnostní složky. Diskuse se zaměřila na profil zájemců o tento profesní studijní program, který 

umožní absolventům přímý vstup do praxe.  

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 15 vnitřního předpisu Schvalování, řízení 

a hodnocení kvality studijních programů MU schvaluje záměr vzniku bakalářského studijního programu 

Trenérství včetně návrhu panelu hodnotitelů, předložený Fakultou sportovních studií MU. 

 

Hlasování:   
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Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 12 

Pro: 12 

Proti: 0  

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato.  

 

 

6. Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností 
Masarykovy univerzity 

Rada pro vnitřní hodnocení MU projednala pracovní verzi Zprávy o vnitřním hodnocení kvality. Největší 

výzvou se ukázala průřezová témata jako je doktorské studium, rozvoj a hodnocení pedagogických 

kompetencí, předmětová anketa, etika a využití umělé inteligence.  

 

7. Reflexe hodnoticích schůzek 

Členky a členové RVH, kteří se účastnili hodnoticích schůzek, se shodli na zlepšení organizace schůzek 

a debatovali zejména o nezastupitelné roli studentských hodnotitelů. RVH je si vědoma, že část 

hodnoticích schůzek zůstává zejména během zkouškového období bez její účasti, a žádá fakulty, aby 

oznamovaly termíny hodnoticích schůzek pokud možno s co největším předstihem. 

 

8. Změny garantů studijních programů 

RVH změny garantů programů projednala a bere je na vědomí.  

 

9. Různé  

Zaměstnanci Odboru pro kvalitu informovali o uskutečněné konferenci Hodnocení kvality vysokých 

škol v Telči a o tom, že NAÚ schválil žádost MU o akreditaci bakalářského studijního programu 

Kosmetické prostředky.  

 

 

 

Příští jednání se uskuteční v úterý 19. září 2023. 

Zpracovali: Mgr. Bc. Pavlína Studená, Mgr. Jan Bláha 

Schválil: prof. Ladislav Rabušic, místopředseda RVH MU 

 

Fakulta Program Typ Původní garant Nový garant 

FSS Politologie D prof. PhDr. Jan Holzer, Ph.D. doc. PhDr. Věra Stojarová, Ph.D. 

FSS Political Science D prof. PhDr. Jan Holzer, Ph.D. doc. PhDr. Věra Stojarová, Ph.D. 

LF Pediatrie D doc. MUDr. Jan Blatný, Ph.D. prof. MUDr. Jaroslav Štěrba, Ph.D. 
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Prezenční listina členů Rady pro vnitřní hodnocení MU 

 Přítomen Přítomen na část jednání Nepřítomen 

prof. MUDr. Martin Bareš, Ph.D.  *  

prof. PhDr. Ladislav Rabušic, CSc. *   

Mgr. Natália Antalová  *  

doc. Mgr. Světlana Hanušová, Ph.D. *   

doc. PaedDr. Emanuel Hurych, Ph.D. *   

prof. PhDr. Josef Krob, CSc. *   

doc. PharmDr. Kateřina Kubová, Ph.D. *   

doc. RNDr. Lenka Luhová, Ph.D.   * 

Mgr. Josef Menšík, Ph.D. *   

doc. PhDr. Markéta Pitrová, Ph.D. *   

prof. JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc.  *  

prof. Ing. Antonín Slaný, CSc. *   

doc. RNDr. Josef Tomandl, Ph.D. *   

prof. RNDr. Michaela Wimmerová, Ph.D. *   

prof. Dr. Ing. Pavel Zemčík, dr. h. c.  *  

 

Prezenční listina hostů 

Mgr. Michal Bulant, Ph.D. prorektor pro vzdělávání a kvalitu MU 

Mgr. Kateřina Oleksíková, Ph.D. ředitelka Odboru pro kvalitu RMU 

Mgr. Jan Bláha Odbor pro kvalitu RMU 

Mgr. Soňa Nantlová Odbor pro kvalitu RMU 

Mgr. Bc. Pavlína Studená Odbor pro kvalitu RMU 

prof. Mgr. Jiří Špalek, Ph.D. Ekonomicko-správní fakulta MU 

doc. Ing. Robert Jahoda, Ph.D. Ekonomicko-správní fakulta MU 

Mgr. et Mgr. Tereza Kunešová Ekonomicko-správní fakulta MU 

prof. Mgr. Tomáš Kašparovský, Ph.D. Přírodovědecká fakulta MU 

Ing. Lucie Janíčková Přírodovědecká fakulta MU 

doc. Mgr. Zdeněk Farka, Ph.D. Přírodovědecká fakulta MU 

doc. RNDr. Petr Mikulík, Ph.D. Přírodovědecká fakulta MU 

doc. Mgr. Lubomír Tichý, Ph.D. Přírodovědecká fakulta MU 

doc. Mgr. Eva Geršlová, Ph.D. Přírodovědecká fakulta MU 

doc. RNDr. Rostislav Melichar, Dr. Přírodovědecká fakulta MU 

doc. RNDr. Marek Slobodník, CSc. Přírodovědecká fakulta MU 

PhDr. Jan Cacek, Ph.D. Fakulta sportovních studií MU 

doc. PhDr. Bc. Zdenko Reguli, Ph.D. Fakulta sportovních studií MU 

Mgr. Pavla Oplatková Fakulta sportovních studií MU 

MUDr. Kateřina Kapounková, Ph.D.  Fakulta sportovních studií MU 

Mgr. Bc. Oldřich Racek, Ph.D. Fakulta sportovních studií MU 

Mgr. Tomáš Hlinský, Ph.D. Fakulta sportovních studií MU 

 


